
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

14. Týždeň 

Pondelok 1.4. : 

Pondelok bola Veľká noc a všetci sa tešili z krásneho počasia a spolu 

sme strávili končiace najväčšie kresťanské sviatky. Napriek tomu som 

musel riešiť problém, o ktorom sa dalo predpokladať, nakoľko dlho 

fúkal silný vietor a jeden smrek pri studničke padol aj s koreňom 

rovno do dvora chatára pána Rašku a poškodil mu plot. Koľko bolo 

otázok že prečo sa pília pekné stromy, ktoré sú tu už roky? 

Utorok 2.4. : 

Utorok začal skrátený pracovný týždeň a bolo aj trochu škaredé 

upršané počasie a preto bolo potrebné prispôsobiť aj rozvrh práce 

pracovníkom obce. Začalo sa upratovanie pivničných priestorov, 

triedenie starých plastov a ostatných vecí do komunálneho odpadu. 

Mal som telefonát s majiteľom pozemku, kde padol strom na jeho 

pozemok. Hneď na to sme spolu so zamestnankyňou OcÚ mali 

návštevu na odbore katastra, aby sme si raz a navždy vysvetlili 

nedostatky ohľadom predaja pozemku, ktorý sme schvaľovali na 

viackrát a stále sa vyskytol nejaký problém. Stretnutie bolo s vedúcim 

katastra a my ako obec sme boli bohužiaľ prví, na ktorých sa 

uplatňovali nové pravidlá pri predaji pozemkov. Stretnutie dopadlo 

podľa mňa dobre, nakoľko sa „pohli ľady“ a po vyjasnení nedostatkov 

sa už predmetný pozemok podarilo previesť na kupujúceho.  

Streda 3.4. : 

V stredu sa počasie trochu umúdrilo a nakoľko v nedeľu bol na pláne 

majstrovský futbalový zápas, poslal som pracovníkov, aby úpravili 

areál po jesenných výkopoch a zapojiť vodu. Zapojenie vody bolo 

trochu komplikovanejšie ako sa zdalo na prvý pohľad, lebo šachta pri 

škôlke bola plná spodnej vody. 



Na obecnom úrade som mal stretnutie s pani Mattner ohľadom 

potoka a poškodeného mosta pri jej dome. Spolu s  Jaroslavom 

Bulíkom sme na nedeľný zápas  pripravil po zime PC. Zastavil som sa 

v materskej škole, lebo tam tiež hlásili problém s PC a podarilo sa mi 

to opraviť. Návštevu som využil na odovzdanie knihy pre ZŠ a MŠ „ Za 

7 horami“ od pána Rybanského, ktorý má na hornom konci chatu. Ku 

knižke pribalil aj rôzne tekuté mydlá, za čo mu úprimne ďakujeme. Na 

konci dňa som využil môj bicykel a skontroloval som umiestnenie 

nových nádob na biologický odpad, ktoré sa umiestnili po celej obci 

a o čom sme vás informovali cez miestne komunikačné prostriedky. 

Štvrtok 4.4:  

V štvrtok som poslal pracovníkov obce na dve miesta a to upratanie 

obecného úradu, nakoľko bolo treba pripraviť miesto na sobotné 

voľby. Druhá časť išla k futbalovému ihrisku, nakoľko tam po ceste od 

vrchu vytekala voda a tiekla až smerom ku vstupnej bráne a na futbal 

by ľudia chodili cez blato.  

Hneď ráno som mal stretnutie so zástupcom firmy, ktorá ponúka 

techniku ohľadom dotácii z eurofondov na zberný dvor. Doobeda 

som mal stretnutie pri pani Pavlovičovej ohľadom nebezpečných 

stromov. Celá cesta je veľmi úzka a dané nebezpečné stromy sú aj vo 

vedení a dohodli sme sa, že najneskôr na jeseň budú spílene po 

skonzultovaní s dotknutými orgánmi. Niektoré sú aj na pozemku SPF, 

takže oslovím aj tento úrad aby, sme konali v súlade zo zákonom. 

K PC v MŠ sme pripojili aj tlačiareň, nakoľko sa nám ju v stredu 

nepodarilo spojazdniť. Sobotné voľby sa blížia a kolegovia z Turčeka 

nám pomohli tak, že zobrali volebné lístky na Turček, ktoré som tam 

vyzdvihol. Cestou som bol natankovať naftu aj benzín do obecných 

strojov. 

 

 

 



Piatok 5.4: 

V piatok sme ako obec spravili zber separovaného zberu a veru že ho 

bolo dosť a to konkrétne tri vlečky. V sobášnej miestnosti sa všetko 

pripravilo na sobotňajší sviatok demokracie- prezidentské voľby. 

V piatok som mal milú povinnosť, nakoľko som sa zúčastnil na 

odovzdávaní ocenenia pri príležitosti Medzinárodného dňa učiteľov. 

Ocenené boli pani Janka Matiašová za Základnú školu Sklené a pani 

Zuzana Zimmermanová za Materskú školu Sklené. Osobne si 

ocenenie prišla prevziať pani Janka Matiašová. Celú akciu zastrešoval 

spoločný školský úrad Turčianske Teplice, kde sme členom od konca 

minulého roka. Atmosféra bola veľmi dobrá a okrem mňa sa na 

stretnutí okrem ocenených učiteľov zúčastnil aj pán Primátor mesta 

Turčianske Teplice Mgr. Igor Hus a starosta obce Slovenské Pravno 

pán Pavol Grusman. Po stretnutí bola ešte recepcia, kde som 

v rozhovore s mnohými učiteľmi a nepedagogickými pracovníkmi 

strávil pekné predpoludnie. Po návrate na obecný úrad som oficiálne 

odovzdal predsedníčke volebnej komisie pani Erike Lahutovej 

miestnosť a mohla začať príprava na víkend. 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň 

 

 


